
VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2017-2018 

Styrelsen har under året haft 5 stycken protokollförda möten samt ett antal 

underhandskontakter per telefon och mejl. Elektroniska lagringsförda för styrelsens 

arbetsunderlag och upprättade handlingar samt inkomna och inskickade handlingar 

har vårdats och uppdaterats. Hemsidan har uppdaterats fortlöpande, på vilken viktig 

information till vägföreningens medlemmar tillhandahålls. 

Samtliga gamla obetalda vägavgifter har under året inkasserats. 

I dokumentet Förslag till Vägplan 2017-18, som finns på hemsidan, anges vad som 

har genomförts under verksamhetsåret  

Bland annat har följande gjorts: 

 Besiktning av vägar inför, samt efter, byggstart och tung trafik.  

 Dikning samt byte av gammal trumma på första delen av Svarthöjdsvägen, 

vilket orsakat översvämning. 

 Fortsatt har våra vägar varit väl besökta av tung trafik kopplat till Vattenfalls 

översyn av elnät. Tillsammans med representant från Abeko har besiktning av 

vägarna gjorts och kommer att göras igen. 

 

Styrelsen har under verksamhetsåret bestått av: 

David Åström ordförande 

Marie Silander vice ordförande 

Christina Waclaw kassör 

Maria Tilly  sekreterare 

Christer Borg  ledamot 

Per Hulin  suppleant 

Pertti Silokivi suppleant 

Mona Surtell suppleant 

 

Följande ledamöters mandattid går ut vid årsmötet: David Åström och Maria Tilly 

vilka har undanbett sig omval. Övriga står till förfogande. 


